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 Protokół nr 136/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 19 listopada 2013 r. 
 
Posiedzenie otworzył Członek Zarządu – Marcin Buliński /lista obecności stanowi załącznik 
nr 1/. Na wniosek Członka Zarządu rozszerzono porządek posiedzenia o następujący punkt: 

 
1. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przystąpienia do realizacji 
„Resortowego programu  wspierania  rozwoju rodzinnej pieczy zastępczej na rok 2013”. 
 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 134/2013. 
 
Pan Wicestarosta zgłosił poprawkę do protokołu w punkcie dotyczącym zatwierdzenia aneksu 
nr 4 do arkusza organizacji roku szkolnego 2013/2014 w ZS im. C.K. Norwida. Pan 
Wicestarosta stwierdził, że to pan Jabłoński zasugerował, żeby pani  Przeradzka – Martko - 
dyrektor w/w szkoły dokonała rozeznania w Powiatowym Urzędzie Pracy, czy w bazie osób 
bezrobotnych znajdują się nauczyciele posiadający kwalifikacje do nauki historii.  
Pan Jabłoński przychylił się do stwierdzenia pana Wicestarosty. 
 
Zarząd uwzględnił poprawkę w protokole i jednogłośnie przyjął protokół. Za głosowali:       
M. Buliński, K. Trzaskalska,  W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było przedstawienie stanowiska Zarządu w 
sprawie czynszu z tytułu użytkowania nieruchomości szpitalnych będących własnością 
powiatu. 
/na posiedzenie wszedł pan Jan Karwowski – dyrektor Szpitala Powiatowego w Nowym 
Mieście Lubawskim/ 
 
Pan Wicestarosta poinformował, że na poprzednim posiedzeniu Zarządu rozpatrzono wniosek 
pana Karwowskiego. Wyjaśnił, że Zarząd stoi na stanowisku, żeby nieruchomości nie 
przekazywać aportem do spółki. Nadmienił, że Zarząd uważa, iż  pobieranie czynszu w 
wysokości której był dotychczas jest również nieuzasadniony. Dodał, że zgodnie z przepisami 
Zarząd nie może odstąpić od naliczania czynszu z tytułu użytkowania nieruchomości 
szpitalnych będących własnością powiatu. Poinformował, że Zarząd proponuje stawkę 
czynszu w wysokości 1 zł za m² dzierżawionej nieruchomości /tj. za pomieszczenia do tej 
pory użytkowane przez SP ZOZ/. Stwierdził, że należałoby uporządkować umowy dzierżawy 
i przygotować jedną umowę na całą dzierżawioną nieruchomość. Łączna, skalkulowana 
stawka czynszu wynosiłaby 10 404,17 zł netto /w stawce czynszu uwzględniono kwotę za 
dzierżawę: pomieszczeń po byłym SPZOZ-ie, bloku operacyjnego, prosektorium oraz 
wynajęcie powierzchni pod baner reklamowy/. Dodał, że  powyższą kwotę zaokrąglono do 
10 000 zł netto miesięcznie za całą dzierżawioną nieruchomość.   
Pan Wicestarosta poinformował, że Zarząd proponuje, żeby pozyskane środki finansowe z 
czynszu zainwestować np.: w zakup sprzętu dla szpitala, bądź też w likwidację barier 
architektonicznych lub jako wkład własny w projektach inwestycyjnych.  
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Pan Karwowski przychylił się do propozycji Zarządu Powiatu.  Poinformował, że z wiedzy 
jaką posiada wynika, iż sprawozdanie finansowe SP ZOZ-u powinno być przyjęte na 
zgromadzeniu wspólników a nie przez Radę Powiatu. 
W związku z powyższym zdjęto z porządku obrad punkt dotyczący przyjęcia projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego SP ZOZ w 
Nowym Mieście Lubawskim. 
Za zdjęciem punktu z porządku posiedzenia głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,              
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
Ustalono termin zgromadzenia wspólników, które odbędzie się w dniu 5 grudnia. Na 
posiedzeniu zostanie omówiona m.in. kwestia dotycząca spółek szpitalnych. Pan Wicestarosta  
zasugerował, żeby wystosować pismo do Ministerstwa Zdrowia z zapytaniem, czy nie ma 
przeciwwskazań w kwestii połączenia spółek szpitalnych.  
Pani Skarbnik przychyliła się do sugestii pana Wicestarosty.  
 
/pan J. Karwowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie przyjęcia Statutu Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w 
Nowym Mieście Lubawskim. 
/na posiedzenie wszedł pan Krzysztof Piechocki – kierownik PŚDS/ 
 
Pan Piechocki poinformował, że zgodnie z sugestią na poprzednim posiedzeniu Zarządu 
poprawione zostały projekty uchwał tj. w § 4 dopisano, że uchwała wchodzi w życie z mocą 
obowiązującą od 01.12.2013r. Dodał, że treść statutu nie uległa zmianie. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.               
Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Środowiskowego Domu 
Samopomocy w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

Pan Piechocki poinformował, że w regulaminie organizacyjnym zmieniono § 27, który brzmi: 
„Zmiana regulaminu wymaga trybu przewidzianego dla jego uchwalenia”. Dodał, że treść 
statutu i regulaminu została uzgodniona z wojewodą w dniu 8 listopada. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki. 
/pan K. Piechocki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą „COOL – Ciekawi, Otwarci, Odważni 
Licealiści”. 
/na posiedzenie weszła pani Barbara Przeradzka – Martko – dyrektor Zespołu Szkół im. C.K. 
Norwida/ 
Pani Przeradzka – Martko poinformowała, że po negocjacjach w Urzędzie Marszałkowskim 
zmianie uległa całkowita wartość projektu, która wynosi aktualnie 870 729,48 zł /było 
891 915,84 zł/. Wyjaśniła, że zmianie uległ m.in. koszt zakupu sprzętu, ponadto zmniejszone 
zostały wydatki na zarządzanie projektem. 
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.               
Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
/pani B. Przeradzka – Martko opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Szóstym  punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/284/2013 Rady Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim z dnia 24 stycznia 2013 roku w sprawie uchwalenia regulaminu 
określającego tryb i kryteria przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego 
funduszu nagród. 
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki – naczelnik oraz pani Barbara Orłowska – 
inspektor w Wydziale Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Pani Orłowska poinformowała, że zmiana uchwał spowodowana jest tym, iż od 1 stycznia 
2014r. nauczyciele zatrudnieni w Domu Dziecka na podstawie Karty Nauczyciela stają się 
pracownikami samorządowymi. Dodała, że w uchwale zmieniona została kwota nagrody 
dyrektora szkoły dla nauczyciela, która obecnie wynosi od 500 zł do 2500 zł /było od 1500 do 
2500 zł/. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.               
Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/317/2013 Rady Powiatu w Nowym 
Mieście Lubawskim z dnia 29 maja 2013 roku w sprawie uchwalenia regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych oraz w 
placówkach opiekuńczo – wychowawczych prowadzonych przez powiat nowomiejski. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.               
Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było zawiadomienie i przedłożenie do 
zaopiniowania związkom zawodowym projekty uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

- wyłączenia i zamiaru likwidacji Technikum w Zespole Szkół im. C.K. Norwida w 
Nowym Mieście Lubawskim, 
- wyłączenia i zamiaru likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Zespole Szkół 
im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

 
Pan Wicestarosta poinformował, że z Urzędu Marszałkowskiego otrzymano wstępną ustną 
informację, według której należałoby przenieść wszystkie klasy zawodowe z Zespołu Szkół 
im. C.K. Norwida do Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku, dzięki czemu osiągnięty 
zostałby wskaźnik w powyższej szkole. Dodał, że z wstępnej informacji z Urzędu 
Marszałkowskiego wynika, iż zostanie rozwiązana umowa o dofinansowanie projektu 
dotyczącego utworzenia Edukacyjnego Multimedialnego Centrum i najprawdopodobniej 
dokonane zostanie potrącenie proporcjonalnie za lata, w których wskaźnik nie został 
osiągnięty /ze wstępnych wyliczeń wynika, że kwota zwrotu wynosiłaby ok. 200 tys. zł/.  
Pan Wicestarosta stwierdził, że należy jak najszybciej przekazać powyższe uchwały 
związkom zawodowym. Zapytał, czy radca prawny sprawdził powyższe uchwały z 
orzecznictwem.  
Pan Korecki odpowiedział, że uchwały zostały zweryfikowane z wyrokiem sądu w 
analogicznej sprawie. 
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W związku z powyższym Zarząd przekazał powyższe uchwały do zaopiniowania związkom 
zawodowym. 
Pan Wicestarosta wyjaśnił, że nie jest kierowana do związków zawodowych uchwała 
dotycząca Zespołu Szkół Rolniczych, ponieważ zwrócono się do Urzędu Marszałkowskiego z 
prośbą o wyrażenie zgody na dokończenie nauki uczniom powyższej szkoły w budynku ZSZ 
w Kurzętniku. 
 
Pani Orłowska przedstawiła sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego oraz informację o ilości uczniów w szkołach 
podstawowych i gimnazjalnych na terenie powiatu nowomiejskiego, które stanowią załącznik 
nr 4 i 5. 
 
/pan A. Korecki oraz pani B. Orłowska opuścili posiedzenie Zarządu/ 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ogłoszenia siódmego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż 
nieruchomości zabudowanej położonej w Nowym Mieście Lubawskim, przy                   
ul. Grunwaldzkiej 9 stanowiącej własność powiatu nowomiejskiego, ustalenia cen 
wywoławczych, wadium oraz powołania komisji przetargowej. 
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – specjalista w Wydziale Geodezji i 
Nieruchomości/ 
/pan A. Głowacki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Cena wywoławcza pozostała bez zmian tj. 700 tys. zł, powołano komisję przetargową, w  
skład której weszli: 
Przewodniczący komisji przetargowej – Adam Głowacki 
Zastępca przewodniczącego komisji przetargowej – Andrzej Samsel  
Członek komisji przetargowej – Jolanta Domżalska 
Członek komisji przetargowej – Sebastian Kiński 
Członek komisji przetargowej – Jolanta Haska 
Członek komisji przetargowej – Marcin Buliński 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie oddania w najem Regionalnemu Centrum Integracji Europejskiej lokalu 
użytkowego w Nowym Mieście Lubawskim, przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
 
Pani Haska poinformowała, że wpłynął wniosek Regionalnego Centrum Integracji 
Europejskiej stanowiący załącznik nr 6 z prośbą o najem lokalu. Proponuje się wynajem 
pomieszczeń od dnia 01.12.2013r. do dnia 30.06.2014r. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zespół Szkół im. C.K. Norwida w Nowym 
Mieście Lubawskim umowy najmu. 
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Pani Haska poinformowała, że wpłynął wniosek pani Przeradzkiej – Martko stanowiący 
złącznik nr 7 w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umów najmu na lokale mieszkalne, 
garaże oraz lokalu użytkowego na okres trzech lat. 
Zarząd wyraził zgodę na najem lokali mieszkalnych oraz garaży na okres dwóch lat, 
natomiast lokalu użytkowego na okres trzech lat. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na wykonanie przyłącza kablowego. 
 
Pani Haska wyjaśniła, że pierwotnie przebieg przyłącza kablowego do budynku policji miał 
być inny, natomiast jeden z właścicieli gruntu nie wyraził zgody. W związku z powyższym 
wpłynął wniosek na wykonanie przyłącza kablowego na działce nr 488/21, stanowiącej 
własność powiatu.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Wniosek Zakładu Instalatorstwa Elektrycznego w Nowym Mieście Lubawskim stanowi 
załącznik nr 8. 
 
Pan Wicestarosta poprosił panią Haska o przygotowanie umowy dzierżawy na całą  
nieruchomość szpitalną tj. na pomieszczenia po byłym SP ZOZ-ie oraz na blok operacyjny. 
Poinformował, że Zarząd ustalił miesięczną stawkę czynszu w wysokości 10 tys. zł netto. 
 
/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołami z kontroli 
doraźnej w Zespole Szkół im. C.K. Norwida, Zespole Szkół Rolniczych oraz Zespole 
Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 
/na posiedzenie weszła pani Barbara Bagińska – specjalista w Biurze Audytu i Kontroli, pan 
Andrzej Korecki – naczelnik oraz pani Barbara Orłowska – inspektor w Wydziale Oświaty, 
Kultury i Promocji / 
 
Zgodnie z wnioskiem pani Trzaskalskiej  kontrola dotyczyła zgodności list płac z arkuszami 
organizacyjnymi roku szkolnego 2013/2014. Pani Bagińska omówiła protokoły z kontroli 
w/w szkół. Dodała, że zaleceń pokontrolnych nie wydano.  
 
Protokoły z kontroli stanowią załączniki nr 9, 10, 11. 
/pani B. Bagińska, pan A. Korecki oraz pani B. Orłowska opuścili posiedzenie Zarządu/ 
 
Pan Wicestarosta ogłosił przerwę. 
 
Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania komisji do odbioru końcowego robót budowlanych na zadaniu 
„Przebudowa części pomieszczeń budynku internatu na potrzeby Powiatowego 
Środowiskowego Domu Samopomocy w Nowym Mieście Lubawskim”. 
/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska inspektor w Wydziale Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
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Zarząd powołał komisję do odbioru końcowego robót budowlanych, w skład której weszli: 
1)  Przewodniczący –  Wojciech Umiński 
2)  Zastępca przewodniczącego  - Alina Banaszewska 
3)  Członek -  Andrzej Samsel 
4)  Członek –  Barbara Przeradzka – Martko – dyrektor Zespołu Szkół im. C.K. Norwida  
5)  Członek – Krzysztof Piechocki – kierownik Powiatowego Środowiskowego Domu 
Samopomocy, przy udziale kpt. Tadeusza Ruczyńskiego – starszego specjalisty ds. kontrolno 
– rozpoznawczych Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Mieście 
Lubawskim. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim na 2014 rok. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.               
Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Szesnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmian w WPF. 
 
Pani Skarbnik omówiła zmiany w WPF. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.               
Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2013. 
 
Pani Skarbnik omówiła zmiany w budżecie powiatu na rok 2013. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.               
Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana 
Mirosława Wodary – dyrektora ZSZ w Kurz ętniku w sprawie zwiększenia środków 
budżetowych na 2013r. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że wpłynął wniosek pana Wodary stanowiący załącznik nr 12,         
dotyczący zwiększenia środków budżetowych szkoły w kwocie 25 000 zł. Dodała, że szkoła 
wniosek swój argumentuje tym, iż niedobór powyższych środków wynika z długotrwałego 
zwolnienia lekarskiego jednego z nauczycieli oraz nieplanowanym nauczaniem 
indywidualnym przyznanym jednemu z uczniów szkoły, powodującym zwiększenie liczby 
godzin nauczycieli. Pan Wicestarosta zasugerował, żeby przeprowadzić rozmowę telefoniczną 
z główną księgową szkoły, celem wyjaśnienia wniosku. 
Wysłuchano wyjaśnień pani Joanny Seroczyńskiej – głównej księgowej ZSZ w Kurzętniku. 
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Członkowie Zarządu rozpatrzyli wniosek pozytywnie i podjęli decyzję o zwiększeniu 
środków w wysokości 20 000 zł. Za głosowali: M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o 
przyj ęciu osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 
 
Informacja z Domu Pomocy Społecznej  stanowi załącznik nr 13. 
 
Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie przystąpienia do realizacji „Resortowego programu  
wspierania  rozwoju rodzinnej pieczy zastępczej na rok 2013”. 
/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie/ 
 
Pani Łydzińska poinformowała, że wyjaśniła kwestię dotyczącą podjęcia uchwały Rady 
Powiatu z Ministerstwem Pracy i Polityki Społecznej. Uzyskała odpowiedź, że jeżeli jest 
nieobecna pani Starosta, to należy upoważnić inną osobę do podpisania umowy. Dodała, że 
konsultowała również powyższą sprawę z innymi powiatami i uzyskała odpowiedź, iż nie 
podejmują oni uchwał Rady Powiatu w przedmiotowej sprawie. 
W związku z powyższym podjęto decyzję o zdjęciu punktu z porządku posiedzenia. Za 
głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
/pani Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
 
Pan Wicestarosta odczytał pismo Wójta Gminy Grodziczno stanowiące załącznik nr 14 w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi na realizację inwestycji „Budowa drogi 
powiatowej Nr 1337N Boleszyn – gr. Woj. (Wielkie Leźno)”.  
 
 
                                                                                                                Członek Zarządu 
                                                                                                                  Marcin Buliński 
                                                                                                 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka                                                      


